
Bestyrelsesmøde i Dagtilbud LBO Virring– torsdag 23.1 2025 17-19.30 

Mødet holdes på Virring Skole 

 

De enkelte sager kategoriseres således: 

 

O: Orientering 

D: Drøftelse 

B: Beslutning 

 

  

 
 

Runden – kort nyt fra: 

Bakkehuset 

Toftegården 

Tusindfryd 

 

Bakkehuset 

Der ses på fundraising til etablering af ny 

legeplads i Bakkehuset. Karsten kan evt. 

etablere kontakt til professionel fondssøger. 

Der er dog allerede erfaring med 

fondssøgning i udvalget. 

Der er ansat to nye, hhv. en pædagog og en 

medhjælper. 

 

Toftegården 

Starter cykel forløb for førskolebørnene.- får 

installeret komme/gå-skærme i løbet af de 

næste par måneder. Forventer snart 

”garagerne” på legepladsen er færdigbygget. 

 

Tusindfryd 

Oplever ro og en stabil personalegruppe 

hvilket er dejligt ovenpå en turbulent tid. Der 

er stor spænding omkring ansættelse af ny 

leder blandt både personale og forældre. Der 

er kommet gang i ugentlig madlavning, 

hvilket alle er glade for. De er nu oppe på 23 

børn i børnehaven. der er gang i 

overgangsarbejdet mellem alle led i huset. 

Korte orienteringer:(O) 

-Daglig leder Hylke 

-Nye regler for opkrævning af ekstra betaling til 

formiddags- og eftermiddagsmad 

-Ny institution 

 

 

Ansøgningsfrist på søndag. Der er pt kun to 

ansøgere, men vi forventer en 6-7 stykker 

ved ansøgningsfrist. 

 

Gældsstyrelsen har gjort opmærksom på 

ulovlig praksis omkring op4krævning. Det 

skulle der nu være rodet bod på, og det hele 

skulle gerne køre igen med samlet 

opkrævning. 

 

Ny institution er udskudt til februar 27 

grundet udfordringer med vejføringen + fejl i 

udbudsmaterialet 

 



Karsten, Lars og Mette (AMR fra 

Toftegården) skal til Italien for at se på 

inklusion, hvor de forhåbentlig kan hjemtage 

inspiration til både dagligdag og ny 

institution. Der deltager også to lærere fra 

skolen. 

Udviklingsplan Dagtilbud Virring (D) 

Bilag 

 

Karsten orienterer 

Der er en enkelt rettelse og spørges ind til 

afskaffelsen af sproggrupper, som reelt 

handler om at der nu arbejdes på en anden 

måde. 

”Lukkedage” 2025 (B) 

Sprogklar 11.3 fra kl. 14.00 

Pædagogisk dag 19.9 fra kl. 12.00 

 

Karsten orienterer – bestyrelsen bakker op 

Regnskab 2024/Budget 2025 (O og D) Vi er kommet markant bedre ud af 24, end vi 

kom ud af 23. Budgetterne for 25 er endnu 

ikke helt på plads, men vi er der næsten.  

Der er stort fokus på minimumsnormeringer 

for tiden. Karsten viser hvordan det hænger 

sammen. Landsbyordningen opfylder ikke 

helt minimumsnormeringerne, men vi er 

meget tæt på. 

 

Godkendelse følger, når det endelige budget 

foreligger. 

Fundraising (O) 

Nyt om dette? 

Udover Bakkehusets legeplads søges der 

også om ladcykel til Toftegården. 

Lars skriver lidt om, hvordan Toftegården 

ville kunne bruge en ladcykel i vuggestue og 

børnehave. 

Lone undersøger, om Tusindfryd også har et 

ønske om ladcykel. 

Forældremøde/valg til bestyrelse 18.3 (D) 

 

Der er overvejelser om et oplæg udefra, som 

ville kunne trække flere forældre til. Karsten 

foreslår et oplæg om skærmtid, hvilket der 

bakkes op om. 

EVT 

 

 

Punkter til kommende møder: 

 

 

Fortløbende tema:  

Et fælles dagtilbud med individuelle særpræg -- 

 

 

Læreplanstemaer 

 

Holdning til sponsorater 



Ny institution 

 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 


